



SİRKÜLER

Sirküler No : 2025-40

Sirküler Tarihi : 26.12.2025

Konu : 1 Ocak 2026 Tarihinden İtibaren Geçerli Asgari Ücret,
SGK Taban ve Tavan Sınırı

26.12.2025 tarihli Resmi Gazete’de yayınlanan Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararında; 01.01.2026/31.12.2026 tarihleri arasında bir günlük normal çalışma karşılığı asgari ücretinin 1.101,00 TL olarak tespit edildiği açıklanmıştır. Ayrıca söz konusu karar ile işverene asgari ücret desteği 1.000 TL’ından 1.270 TL’sına çıkarılmıştır.

Buna göre 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren geçerli asgari ücretin net hesabı ve işverene maliyet hesabı aşağıdaki gibidir;

ASGARİ ÜCRET	33.030,00
SGK PRİMİ % 14	4.624,20
İŞSİZLİK SİG. PRİMİ % 1	330,30
KESİNTİLER TOPLAMI	4.954,50
NET ASGARİ ÜCRET	28.075,50

İŞVERENE MALİYETİ (TL / AY)	
ASGARİ ÜCRET	33.030,00
SGK PRİMİ % 16,75 (İşveren Payı) (*)	5.532,53
İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ % 2	660,60
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	39.223,13

(*) 5510 sayılı Kanunun 81. maddesinin (1) bendine göre, bentde belirtilen şartları sağlayan (İmalat Sektörü) işverenlere, SGK primi işveren payında 5 puanlık indirim öngörüldüğünden hesaplamalar buna göre yapılmıştır. Gerekli şartları sağlamayan işverenler için, SGK primi işveren payı %21,75'dir.

Diğer taraftan 5510 Sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu’nun 82. maddesine göre, bu kanun gereğince alınacak primlerin hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırı, asgari ücretin otuzda biri, üst sınırı ise bu tutarın 9 katıdır. Buna göre, **2026 yılında SGK aylık taban tutarı 33.030,00 Tavan tutarı ise 297.270,00 TL** olmaktadır.

Bilgilerinize sunulur.

Saygılarımızla,

KAPSAM YMM LTD. ŞTİ.